

A Wedding Destination
Like No Other
وجهة زفاف لا مثيل لها

Jumeirah
GULF OF BAHRAIN
RESORT & SPA





Enchanting Royal Weddings

At Jumeirah Gulf of Bahrain Resort and Spa, we take pride in hosting both international and local weddings, ensuring that each couple's special day is tailored to their unique preferences and desires. With a variety of indoor and outdoor locations, we offer a range of setups to suit all occasions, making us the ideal choice for any wedding celebration.

حفلات زفاف ساحرة

في منتجع وسبا جميرا خليج البحرين، نفتخر باستضافة حفلات الزفاف الدولية والمحلية على حد سواء، ضامنين أن يتم تخصيص يوم الزفاف الخاص لكل زوج وفقاً لتفضيلاتهم الفريدة ورغباتهم، وذلك بفضل توافر مجموعة من المواقع والقاعات، وأيضاً نقدم مجموعة متنوعة من الترتيبات التي تناسب جميع المناسبات، مما يجعلنا الخيار المثالي لأي احتفال.

Our Philosophy

Our philosophy for weddings revolves around creating a truly extraordinary experience that exceeds our couples' expectations and leaves a lasting impression on their guests. We provide a variety of indoor and outdoor venues that cater to a range of wedding styles and sizes. Our luxury extends beyond the physical surroundings. It encompasses exceptional service and attention to detail.

فلسفتنا

ثق بفریقنا المتخصص في تنفيذ تفاصيل حفل زفاف أحلام كاختيار الموقع إلى تصميم القاعة. نحن ملتزمون بخلق يوم استثنائي بشكل سلس بعيداً عن الضغوطات لخلق ذكريات مميزة لا تنسى لكم.



Crafting Precious Memories

From selecting the perfect venue to designing the ideal setup, we are committed to making your wedding day stress-free and extraordinary.

Based on your requirements, we are also able to create bespoke packages that include every element of your ideal wedding and our attention to detail and personalized service will leave you and your guests with cherished memories that will last a lifetime.

Entrust every intricate detail of your dream wedding to our seasoned team. From venue selection to aesthetic design, we are dedicated to creating an extraordinary day without a hint of stress. Our unwavering commitment to excellence and personalised service promises memories

تصميم ذكريات عزيزة

من اختيار المكان المثالي إلى تنسيق كل تفصيل، نحن ملتزمون بجعل يوم زفافك خاليًا من التوتر واستثنائيًا. وبناءً على متطلباتك، يمكننا أيضًا تصميم باقات تشمل كل جزء من حفل الزفاف الذي تحلم به. اهتمامنا بالتفاصيل وخدمتنا المخصصة ستترك لك ولضيوفك ذكريات عزيزة ستدوم مدى الحياة.

ثق بفريقنا المتخصص في تنفيذ تفاصيل حفل زفاف أحام لاختيار الموقع إلى تصميم القاعة. نحن ملتزمون بخلق يوم استثنائي بشكل سلس بعيداً عن الضغوطات لخلق ذكريات مميزة لا تنسى لكم.





Culinary Experience

From tailored menu tastings to bespoke wedding cakes and lavish buffet spreads, we promise to sprinkle culinary enchantment over your special day.

تجربة طعام فاخرة

بداية من اختيار وتذوق قائمة الطعام المخصصة إلى كعك الزفاف الفاخر ومجموعة البوفيهات الرائعة، نعدكم بأننا سنضيفي لمسة من السحر ليومكم الخاص.

Choose Your Enchantment

اختر مكان حفلتك

Indoor Venues

القاعات الداخلية

We offer a range of versatile indoor venues of different sizes.

The Ulfa Ballroom is the largest indoor venue, accommodating up to 300 guests.

نوفر مجموعة متنوعة من القاعات الداخلية بأحجام مختلفة.

قاعة ألفة هي أكبر قاعة داخلية لدينا وتستوعب ما يصل إلى ٣٠٠ ضيف.

Outdoor Celebrations

الاحتفالات الخارجية

Our resort unfurls nature's finest tapestries - verdant gardens, untouched beaches, and a secluded peninsula, offering a celestial setting for those seeking to wed under the twinkling stars.

منتجعنا يحتوي على أجمل المناظر الطبيعية، بدءًا من الحدائق الخضراء وصولًا إلى الشواطئ وشبه الجزيرة. إنه المكان المثالي لأولئك الذين يرغبون في إقامة حفل زفافهم تحت سماء مليئة بالنجوم.



Packages

الباقات

Arabic weddings

حفلات الزفاف العربية

قاعة ساحرة
بوفيه خاص للعشاء
مشروبات ترحيبية
خدمات

إقامة لليلة واحدة في جناح أو شن مع وجبة الإفطار
كعكة ٤ طبقات
خصومات للأصدقاء والعائلات لليلة الزفاف

السعر يبدأ من ٣٥ د.ب صافي للشخص

Stunning Hall
Buffet Dinner
Flow of Welcome Drinks
Service
One-Night Stay in Our Ocean Suite with Breakfast
4-Tier Wedding Cake
Discount on Rooms for Friends & Family on the Wedding Night

Price starting from BHD 35 Net per person





Indian Weddings Buyout

حجز كامل لحفلات الزفاف الهندية

القاعات	Venues
بوفيه للغداء	Lunch buffet
هاي تي	High Tea
بوفيه العشاء	Dinner Buffet
حفلة ما بعد العشاء	Supper or after party
خدمات	Service
كعكة ٥ طبقات	5-Tier Wedding Cake

السعر يبدأ من ٨٠ د.ب صافي للشخص

Price starting from BHD 80 Net per person

Accommodation Extravagance

Offering an array of luxurious resting places, our 196 contemporary rooms and suites, along with the exclusive 11-bedroom Gulf Summer House, beckon you to a world of indulgence. Coupled with our 6 signature dining experiences and an award-winning spa, your guests are in for a treat unlike any other.

الإقامة الفاخرة

نقدم مجموعة متنوعة من أماكن الإقامة الفاخرة التي تتضمن ١٩٦ غرفة وجناحًا معاصرًا، بالإضافة إلى الفخامة الحصرية لمنزل الصيف الخليجي الذي يتكون من ١١ غرفة نوم. وأيضاً نقدم لك عالمًا من الترف والاستمتاع، بالإضافة إلى ٦ تجارب تناول طعام مميزة ومنتج صحي حائز على جوائز. إقامة ضيوفك ستكون استثنائية ولا مثيل لها.





Getting Here

We're nestled in the picturesque Al Zallaq area, a mere 18 km from Bahrain International Circuit and 45 minutes away from Bahrain International Airport.

Located in the south-west coast of Bahrain, we serve as the perfect destination for an extravagant yet private affair.

الوصول إلينا

منتجعنا موجود في منطقة الزلاق على بعد ١٨ كيلومتراً فقط من حلبة البحرين الدولية و٤٥ دقيقة من مطار البحرين الدولي.

نحن موجودون على الساحل الجنوبي الغربي للبحرين، مما يجعلنا وجهة مثالية لإقامة حفل فخم وخاص.



Avenue 63, Al Jazayer Beach,
1067, Zallaq Kingdom of Bahrain

P: +973 3366 3450

E: JGBsales@jumeirah.com

W: www.jumeirah.com/jgbweddings

